
Chung Chi College Staff Club 
The Chinese University of Hong Kong 

  MEMBERSHIP CARD APPLICATION FORM 

Membership Card 

Membership no.:   

 

Name of Member:  (in English)  (in Chinese)   
 ( Block Letters please ) 

 Members (except for Affinity card holder and Corporate Members) could access to Orchid Lodge Clubhouse 
between 8:00 a.m. and 5:00 p.m. or during the teaching period between 8:00 a.m. and 8:00 p.m. from Monday to Friday 
(except for public holidays / reserved for booking). 

   

Affinity Card 

       

Name of Member’s spouse:  (in English)  (in Chinese)   
 ( Block Letters please ) 

 
  

Declaration: 

I understand and accept the conditions for issuance of the Chung Chi College Staff Club Membership Card and Affinity Card 
as follows: 
(1) The Membership Card and the Affinity Card are not transferable to others. 
(2) Application fee for the Membership Card (Eligible for Full / Affiliated Member) is waived for all members who applied 

for the first time And the application fee for the Affinity Card is HK$10. 
(3) Please refer to signature(s) below for the Club’s record. 
(4) If the Card(s) is lost, please report to the Chung Chi College Staff Club immediately. The replacement for a Card is 

HK$50. Any loss caused by losing the Card(s) will be borne by the applicant. 
(5) Any cessation of employment at the University / termination of membership at the Chung Chi College Staff Club, please 

return the Card(s), if any, to the Chung Chi College Staff Club for cancellation. 
(6) Please enclose a cheque of HK$______ (payable to “The Chinese University of Hong Kong”) for the necessary payment. 

Signature for Membership Card Signature for Affinity Card 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

Signature:   Date:   

Privacy Policy Statement: 
For data collected from or generated by applicants for membership applications in respect of the Chung Chi College Staff Club (the Club) at The Chinese University of Hong 
Kong (CUHK), the Club pledges to comply with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance in the dissemination and management of these data. Data collected 
will be used for the verification of membership card application. Data collected will be held / transferred to administrative units within Chung Chi College as management 
information to facilitate verifications, communication, operations and planning. For correction of or access to personal data held by the Club, please contact the Club. By post: 
G/F, Chung Chi College Administration Building, Chung Chi College, CUHK, Shatin, Hong Kong /By phone: 3943 9696 / By email:cccstaffclub@cuhk.edu.hk. 
    
 

  Date of Issue:   

     
  Applied for the 1st time: Membership card (free）and an Affinity Card (HK$10） Total : HK$  

  Re-issuance:    Membership card /    Affinity Card(s) (@HK$50)  Total : HK$  
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＜ 會 方 填 寫 ＞  

香 港 中 文 大 學  

崇 基 學 院 教 職 員 聯 誼 會 

  申 領 會 員 證 表 格 

 

會 員 證  

會 員 編 號：   

 

會 員 姓 名： (英  文)  (中  文)   
 ( 請用大寫 ) 

  本 會 的 會 員（ 家 屬 證 持 有 人 及 團 體 會 員 除 外 ）可 憑 會 員 證 於 星 期 一 至 五（ 公 眾 假 期 或 已 被 租

用 時 段 除 外 ） 早 上 八 時 至 下 午 五 時 或 於 教 學 日 期 間 早 上 八 時 至 晚 上 八 時 使 用 蘭 苑 會 所 。  
    

家 屬 證       

 

會 員 配 偶 姓 名 ： (英  文)  (中  文)   
  ( 請用大寫 ) 
 
    

 

聲  明： 

本人明白及接受以下有關「崇基學院教職員聯誼會」會員證發證條件： 

(1) 會員證及家屬證均不可轉讓或借予他人使用。 

(2) 所有會員 (適用於基本及附屬會員) 首次申領會員證，費用全免，及申領家屬證，費用為十元。 

(3) 以下提供簽署式樣予會方存檔。 

(4) 如破損 / 遺失會員證 / 家屬證，須盡快向會方報失。補領費每張五十元。因遺失上述會員證而蒙受之損失，

概由會員負責及承擔，與會方無關。 

(5) 於離職 / 退會時，會員須向會方交還會員證及家屬證 (如有) 以作註銷。 

(6) 請隨表附上 HK$   支票乙張 (抬頭人為「 香港中文大學 」) ，以支付申領有關會員證之所需費用。 

 
會 員 證 簽 署 式 樣 家 屬 證 簽 署 式 樣 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
簽  署：   日  期：   

《個人資料(私隱)條例》 

對於會員申請香港中文大學(中大)崇基學院教職員聯誼會(本會)會籍時所申報或被收集之個人資料，本會承諾遵守《個人資料﹝私隱﹞條例》的規定，保障個人資

料。所收集之資料將用於核實申請人申領會員證。 申請人的資料均可由崇基學院的行政部門持有、轉告及用於審核、聯絡、行政及策劃之用途。如須查閱或改正

個人資料，可向本會提出。郵寄地址：香港沙田香港中文大學崇基學院崇基行政樓地下/ 電話：3943 9696 / 電郵地址：cccstaffclub@cuhk.edu.hk。 

   
   

  發證日期 ：   

   首次申領：會員證 (免費) 及家屬證 (HK$10 )  總  數： HK$    

  補領：  會員證 /    家屬證 (每張 HK$50)  總  數： HK$    
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